
Samenvattend (concept) verslag van de op 1 mei 2024 gehouden Algemene Leden 

Vergadering van de Bewonersorganisatie Rivierenbuurt 

 

Aanwezig: ca 24 leden 

Voorzitter: Reneé Blaauw 

 

1. Opening 

Ingekomen vragen: 

- verzoek om volgende ALV ook het verslag van vorige keer en het jaarverslag mee te sturen met de 

uitnodiging. Dit zal worden gedaan. 

- verzoek om in de aankondiging in de buurtkrant te melden dat ook niet-leden op de ALV welkom 

zijn. Dit zal worden gedaan. 

2. Verslag ALV 2023 

Deze wordt goedgekeurd. 

3. Bestuur 

Maarten Krommendijk was afgelopen jaar aspirant bestuurslid en wordt in de ALV benoemd als  
algemeen bestuurslid. 
Judith Smit zal als aspirant bestuurslid dit jaar mee draaien in het bestuur.  
 
4. Jaarstukken 2023 
 
Paul Monninkhof licht de jaarstukken toe. 
 

A) Staat van Baten en Lasten 2023 
De winst wordt grotendeels veroorzaakt door de extra opbrengsten via advertenties. Deze 
winst hoeft niet te worden teruggegeven aan de gemeente maar wordt bijgeschreven bij het 
eigen vermogen van de bewonersorganisatie. 
De Staat van Baten en Lasten 2023 wordt goedgekeurd. 
 

B) Balans 2023 
De bewonersorganisatie heeft een groot eigen vermogen. Een deel daarvan (€7.500) is als 
bestemmingsreserve vastgelegd voor de aanleg van de Plustuin. 
De Balans 2023 wordt goedgekeurd. 
 

C) Verslag kascommissie over 2023 
Eef Drost en Gerrit Voorthuizen hebben de kascontrole uitgevoerd en geven het advies om 
het bestuur decharge te verlenen.  
 

D) Advies jaarstukken:  
In de ALV wordt  besloten het bestuur décharge te verlenen over het gevoerde beleid  en 
beheer in 2023. 
 

E) Verzoek om 2 leden beschikbaar te stellen voor kascommissie 2024 
Gerrit Voorthuizen en Eef Drost zijn bereid om voor 2024 de kascommissie te vormen. 



Benoeming van hen tot kascommissie 2024 wordt goedgekeurd. 
 

 
5 Begroting 2024 

 

De begroting 2024 is grotendeels hetzelfde als de begroting van 2023. Dit komt oa omdat de subsidie 

jaarlijks gelijk blijft. En we de advertentie-inkomsten niet te hoog willen begroten. De begroting 2024 

wordt goedgekeurd. 

 

6. Toelichting projecten 

A) Leefbaarheid 

 

Naast de bewonersorganisatie bestaat sinds een paar jaar de Werkgroep Leefbaarheid. Deze 

werkgroep is een samenwerking van oa gemeente, WIJ, MFC, Bewonersorganisatie en bewoners 

Rivierenbuurt. De werkgroep heeft een eigen budget van €20.000.  

Bewoners worden opgeroepen om deel te nemen aan deze werkgroep. 

Vorig jaar zijn de volgende projecten uitgevoerd: seniorencafe MFC, vergroening hek Fongersplaats, 

kerstfeest MFC, aanleg diverse geveltuinen en boomspiegels, bloembollen Dinkelpark, fietsvlonder 

IJsselstraat. 

Daarnaast is de werkgroep OvondeAnders (vz Maarten Krommendijk) nog bezig met het reageren op 

de plannen voor de Ovonde. We zijn niet tevreden over oa vermindering groen, wellicht toename 

verkeer, toegankelijkheid oversteekplaats. Misschien komt er een nieuwe fietstunnel ter vervanging 

van de oude (Amalia) fietstunnel, maar dat is nog niet 100% zeker. Wellicht komt er een 

bezwaarprocedure tegen de Ovonde. 

 

 

B) Plus tuin 

 

Arend Sikkema licht de status toe. Vorig jaar is er een ontwerp gepresenteerd. Helaas waren niet alle 

betrokkenen het met elkaar eens over het ontwerp. Met name over het verplaatsen van het 

fietsenrek. Bovendien bleek het ontwerp qua uitvoering te duur te worden (ongeveer €100.000). 

Er wordt gewerkt aan een aanpassing van het ontwerp en het wordt gesplitst in 2 deelprojecten 

(vanwege subsidie-aanvraag NPG): 

- upgrade gemeentegroen 

- bloembakken op het plein 

 

C() Groene avond 

 

Arend Sikkema licht dit plan toe. 

Bij de Bewonersorganisatie is er een actieve werkgroep Groen. Deze heeft diverse plannen voor 

vergroening van de wijk zoals oa: de aanleg van een mooie groene verbindingsroute tussen 

Zuiderplantsoen, Stadspark en het station. Ook wel Groene Loper genoemd. In het najaar willen we 

op een speciale Groenavond deze plannen met de bewoners bespreken. 

 

D) Participatie 

 

Reneé Blaauw licht de participatiemogelijkheden toe.  



Er zijn diverse mogelijkheden voor inspraak. Zoals: 

- de werkgroep Leefbaarheid 

- de klankbordgroep Stationsgebied (ivm vertrek voorzitter Henk de Vries zoeken we een nieuwe 

voorzitter) 

- de klankbordgroep Parkweg 

- via de cultuurcoach 

De samenwerking met de gemeente verloopt soms moeizaam en er is vaak veel geduld nodig om de 

gemeentelijke uitvoering in beweging te krijgen. Soms is het daarom eenvoudiger om kleine 

verbeteringen zelf uit te voeren (zoals aanleg boomspiegels en upgrade Parkwegviaduct). 

Tevens willen de samenwerking met organisaties in de wijk verbeteren. Hiertoe worden 2-jaarlijkse 

netwerkbijeenkomsten gehouden met oa wijkpolitie, WIJ, huisarts etc. 

 

7. Rondvraag 

Parkweg: vindt er wel handhaving van de 15% norm plaats? 

Volgens bestuur wel, dwz er worden geen ontrekkingsvergunningen meer uit gegeven. Echter er 

kunnen geen bestaande vergunningen worden ingetrokken. 

Weesfietsen: kunnen de vele fietswrakken in de wijk worden verwijderd? 

Ja, weesfietsen kunnen door elke bewoner worden aangemeld bij de gemeente website (via foto 

sturen naar ‘ gemeente signalen’). Als de weesfiets er na 6 weken nog staat, dan wordt de fiets weg 

gehaald door de gemeente. 

Opmerking: dit soort meldingen kan ook via de app BuitenBeter. 

Hagen knippen: wie kan ervoor zorgen dat de hagen aan de Parkweg worden gesnoeid? 

De benedenbewoners/eigenaren hebben het gebruikersrecht van het stukje gemeentegrond. Zij zijn 

verplicht om de haag te snoeien. Het bestuur zal de gemeente (Stadsbeheer) vragen hoe we deze 

snoeiplicht kunnen afdwingen. 

 

Parkeeroverlast bij de school: is betere handhaving mogelijk? 

We zullen de conciërge van de school en de wijkpolitie vragen voor betere handhaving.  

Vergoeding Rammstein overlast: waar is de €2.000 vergoeding aan besteedt? 

We hebben een prijsvraag uitgezet in de buurtkrant. Een bewoner heeft voorgesteld om voor €500,- 

oordopje uit te delen aan bewoners van bepaalde straten. Deze actie zal in de zomer worden 

uitgevoerd. 

Duofiets MFC: 

De duofiets van het MFC is mede betaald door een bijdrage vanuit de werkgroep Leefbaarheid. 

 

Bewonersorganisatie Rivierenbuurt 

Verslag: bestuurslid Paul Monninkhof 

12 mei 2024 

 

 

 

 



 

 

 

 


